
                  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  12/07/2021 

Του:   Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 

         
 
ΘΕΜΑ:   «Αναγκαιότητα να μειωθεί ο ΦΠΑ στις υπηρεσίες γυμναστικής άσκησης» 

 
 
 

     

Κύριε Υπουργέ, 
 

Διεθνώς η σωματική άσκηση δεν θεωρείται, πλέον, μια ακόμη τυπική παροχή υπηρεσίας, 

αλλά έχει καθιερωθεί στη συνείδηση των πολιτών σαν αγαθό ευεξίας, αντίστοιχο της υγείας 

και της εκπαίδευσης. Αξίζει να σημειωθεί ότι, σε κάποιες χώρες της Ευρωπαϊκής Ένωσης οι 

υπηρεσίες σωματικής άσκησης δεν επιβαρύνονται με ΦΠΑ, ενώ σε αρκετές άλλες χώρες οι 

υπηρεσίες αυτές είναι ενταγμένες στον χαμηλό συντελεστή ΦΠΑ και ως εκ τούτου,  

αντιμετωπίζονται φορολογικά με τον ίδιο τρόπο, όπως τα αγαθά της υγείας και της 

εκπαίδευσης. Επίσης, πρέπει να αναφερθούμε στο βάναυσο πλήγμα που δέχθηκαν τα 

ιδιωτικά γυμναστήρια από την πανδημία του κορωνοϊού, γεγονός το οποίο αποδεικνύεται 

και από την απόφαση της Κυβέρνησης να τα εντάξει στους ιδιαίτερα πληγέντες κλάδους, 

μαζί με τον τουρισμό, την εστίαση και τις μεταφορές. Η δε συνέχιση της επιχειρηματικής 

δραστηριότητας του συνόλου των γυμναστηρίων και η διατήρηση όλων των θέσεων 

απασχόλησης του έμψυχου δυναμικού τους είναι άμεσα συνδεδεμένες και εξαρτημένες από 

την ένταξή τους στον χαμηλό συντελεστή ΦΠΑ 6% για την παροχή υπηρεσιών σωματικής 

άσκησης, ώστε κόστος της γυμναστικής άσκησης να χαμηλώσει και να γίνει πιο προσιτό 

στους πολίτες. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός : 

Προτίθεσθε να μειώσετε τον ΦΠΑ στο επίπεδο του 6% για την παροχή υπηρεσιών  στον 

τομέα της σωματικής γυμναστικής άσκησης ; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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